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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vezetheti a szentmihályi Floratom Kft. kertészet
a termálvizének maradékát a Tiszába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A telex.hu portálon megjelent „Az élő Tiszába vezethetik egy kertészet használt termálvizét – mégis
válaszolt  a  Floratom„  című  cikk  egy  NER-közeli  milliárdos  kertészeti  vállalkozásának  furcsa
vízelvezetéséről ír:

„Egy Szeged-Szentmihályon lévő kertészethez csővezetéket építenek, hogy az élő Tiszába engedjék
az üvegházak fűtésére használt termálvíz maradékát. Évtizedeken át a Gyálai-Holt-Tisza medrébe
folyt  be  a  kertészet  vize,  ahol  vélhetően  környezeti  károkat  okozott,  de  a  holtág  most  folyó
rehabilitációs  programja  miatt  más  megoldást  kellett  keresni.  A  csővezetéket  családi  házak
közelében építik, de erről a környéken élőket nem tájékoztatták részletesen, emiatt is elégedetlenek.
Állítólag minden szabályos, de a környezetüket védők tiltakoznak. A kertészeti céget nemrég egy
befolyásos, milliárdos vállalkozó vásárolta meg.”

 

Kérdezem Önt:

Miért vezetheti a szentmihályi Floratom Kft. kertészet a termálvizének maradékát a Tiszába?

 

Budapest, 2022. szeptember 9.
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